
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 184
Hvad skal der til for, at importforbuddet mod hellig basilikum kan ophæves, og
de mange restauratører, der benytter hellig basilikum i deres mad på samme
måde som i Asien, hvor hellig basilikum er en hyppigt anvendt fødevare, kan
genoptage brugen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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